
 
 

Kristiansund, 19. november 2021 
 

Uttalelse 
 

Ref. kommunens prioritering over innsendte spillemiddelsøknader 2022 
  
 
 

Kristiansund Idrettsråd (KIR) har mottatt og drøftet Kristiansund kommunes prioritering av innsendte 
spillemiddelsøknader for 2022 – ordinære anlegg og nærmiljøanlegg.  

Vi har ingen innsigelser til kommunens vurderinger og tar innstillingen til orientering.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
På vegne av Kristiansund Idrettsråd: 

                    Henning Meese - styreleder 


